
INITIATIVÄRENDE

Den upphandling Svenskt ambulansflyg gjort gällande flyg för ambulanstransporter har upphävts 
och gäller inte längre. Vi är alltså tillbaka på startpunkten.

Det ger oss möjlighet att ompröva frågan och möjliggör en annan upphandling. Vilken typ av 
flygplan ska vi ha? Ska vi istället upphandla tjänsten med operatör och flygplan?

Region Jämtland Härjedalen måste därför använda denna situationen till att analysera behov och 
vad vi egentligen ska upphandla.
Vi behöver också analysera kostnader för Svenskt ambulansflyg där det idag arbetar flera 
personer trots att det inte finns någon verksamhet. Är det rimligt?

Detta ärende brådskar och vi kan inte invänta den sedvanliga hanteringen av ett initiativärende 
eftersom vårt ombud måste ges en ombudsinstruktion. Frågan måste hanteras skyndsamt av 
regionstyrelsens presidium och regiondirektören. 

Vi yrkar att

- uppdra åt Region Jämtland Härjedalens ombud i Svenskt ambulansflyg att väcka fråga om 
framtida organisation och struktur 
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